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Z á p i s 

 
z 12.jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 4.3.2010 od 9  hod. v zasedací místnosti (N2.903) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Petr Uzel, Mgr. Zdeněk Jonáš 
 
   
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů  
4. Informace o aktualizaci záměrů nadmístního významu v oblasti dopravy z hlediska jejich 

uplatnění v návrhu Zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje, které vyplývají z Generelu 
silniční dopravy Královéhradeckého kraje a seznámení s návrhem řešení kapacitní silnice S5 
(I/35) v úseku Úlibice – hranice kraje.     Ing.Háp,Ing.Pacák 

p.Hofmanová DiS  
      5.  PAVEX s.r.o. – Malý systém hospodaření s vozovkou   p. Ing. Mališ  

6.  Výsledky provozu systému „Radiobusů“ za období 9-12/2009 
- Průběžná zpráva       Mgr.Bárta 

7.  Průběh zimní údržby silniční sítě      Ing.Štěpán, Ing.Zima 
8.  Naplňování harmonogramu realizace  integrace a optimalizace autobusové dopravy  
          Ing.Záleský 
9.  Různé 

 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab.  
 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 8 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 12. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 12. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Milan Pacák – Odbor územního plánování a stavebního řádu KHK 
Pan Ing. Petr Háp - Odbor územního plánování a stavebního řádu KHK 
Paní DiS. Pavla Hofmanová – Odbor územního plánování a stavebního řádu KHK 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Mgr. Bárta – PORCE 
Pan Ing. Luděk Mališ – PAVEX s.r.o. 
Pan Ing. Jan Janeček – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K 12.jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Ing. Jan 
Janoušek a pan Ing. Jan Chaloupka 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl Ing. Vladimíra Záleského 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      10 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
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K bodu 4 
Informace o aktualizaci záměrů nadmístního významu v oblasti dopravy z hlediska jejich 
uplatnění v návrhu Zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje, které vyplývají z 
Generelu silniční dopravy Královéhradeckého kraje a seznámení s návrhem řešení 
kapacitní silnice S5 (I/35) v úseku Úlibice – hranice kraje  
 
Návrh – Informace o aktualizaci záměrů nadmístního významu v oblasti dopravy z hlediska 
jejich uplatnění v návrhu Zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje, které vyplývají z 
Generelu silniční dopravy Královéhradeckého kraje a seznámení s návrhem řešení kapacitní 
silnice S5 (I/35) v úseku Úlibice – hranice kraje  
 
Pan Ing. Háp s panem Ing. Pacákem a paní DiS. Hofmanovou předložili prezentaci a rozdali 
materiál o aktualizaci záměrů nemístního významu v oblasti dopravy.  
 
Prezentace tohoto bodu, přílohou zápisu. 
 
K 12.jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Rudolf 
Fiala. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  11 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
  
USNESENÍ 12/5/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informace o aktualizaci záměrů nadmístního významu v oblasti dopravy z 

hlediska jejich uplatnění v návrhu Zásad územního rozvoje Královéhradeckého 
kraje, které vyplývají z Generelu silniční dopravy Královéhradeckého kraje a 
seznámení s návrhem řešení kapacitní silnice S5 (I/35) v úseku Úlibice - hranice 
kraje. 
V souvislosti s novým dopravním řešením západního sjezdu z D11 u Hradce 
Králové aktualizovat Dopravní generel Královéhradeckého kraje včetně 
zatřídění komunikací dle správců 

 
 
 
K bodu 5 
PAVEX s.r.o. – Malý systém hospodaření s vozovkou  
 
Návrh – PAVEX s.r.o. – Malý systém hospodaření s vozovkou  
 
Prezentaci od společnosti PAVEX s.r.o. k Malému systému hospodaření s vozovkou zahájil pan 
Ing. Miloš Štěpán, ředitel SÚS Královéhradeckého kraje s tím, že slovo předal panu Ing. 
Luďkovi Mališovi, aby přítomné seznámil s dlouhodobým systémem pro upřesnění stavu silniční 
sítě.  
 
Prezentace k tomuto bodu bude předána členům výboru na příštím zasedání výboru dne 
22.4.2010.  
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Z 12.jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil pan Ing. 
Miroslav Uchytil a pan Rudolf Fiala.  
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 USNESENÍ 12/6/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  prezentaci společnosti PAVEX s.r.o. - Malý systém hospodaření s vozovkou. S 

tím, že vnitřní dluh zadluženosti silniční sítě je neutěšený, vzrůstá a je zapotřebí 
pokusit se získat finanční prostředky do silniční sítě 

 
 
K bodu 6 
Výsledky provozu systému „Radiobusů“ za období 9-12/2009-Průběžná zpráva  
 
Návrh – Výsledky provozu systému „Radiobusů“ za období 9-12/2009-Průběžná zpráva  
 
Pan Mgr. Bárta předložil členům výboru prezentaci provozu systému ,, Radiobusů “.  Tato 
doprava funguje na vyžádání občanů a její funkčnost na Rychnovsku se potvrdila hlavně při 
víkendové dopravě.  
 
Prezentace tohoto bodu, přílohou zápisu. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 12/7/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  výsledky provozu systému ,,Radiobusů“ za období 9-12/2009 - Průběžná zpráva 
II.  d o p o r u č u j e  
  nadále udržovat funkčnost provozu systému ,,Radiobusů" na Rychnovsku 
III. d o p o r u č u j e  
  Královéhradeckému kraji, systém ,,Radiobusů" rozšířit v souvislosti se 

vstoupením platnosti nového zákona o silniční dopravě na celém území kraje  
 
 
 
K bodu 7 
Průběh zimní údržby silniční sítě  
 
Návrh – Průběh zimní údržby silniční sítě  
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Pan Ing. Miloš Štěpán společně s panem Ing. Petrem Zímou, seznámili přítomné o průběhu 
zimní údržby za období 1.1.2010 – 28.2.2010. 
Na základě rozdaných podkladů zopakoval pan Ing. Štěpán spotřebu posypu a upozornil na 
sněhovou kalamitu, která proběhla 9.1.-12.1.2010 a 11.2.–13.2.2010. 
Dále přítomným sdělil, s jakými důsledky se SÚS Královéhradeckého kraje potýkala v důsledku 
této sněhové kalamity (sněhové bariéry, pády větví a stromů). Během kalamitních víkendů 
proběhla i spolupráce s externími spolupracovníky.  
Přílohou materiálu je fotodokumentace.  
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9  
         Proti  -  0  
         Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 12/8/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  průběh zimní údržby silniční sítě 
II.  d o p o r u č u j e  
  členu Rady Královéhradeckého kraje, panu Josefu Ješinovi, jednat s 1. 

náměstkem hejtmana Královéhradeckého kraje panem Ing. Josefem Táborským 
o navýšení finančních prostředků do kapitoly 10 pro potřeby údržby silniční sítě 
z důvodu zatimního podfinancování běžné letní údržby z důvodu vysokých 
nákladů na zimní údržbu v zimě (2009-2010) 11/09 - 03/10 

 
 
K bodu 8 
Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy  
 
Návrh – Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy  
 
Pan Ing. Záleský podal informace k naplňování harmonogramu realizace integrace a 
optimalizace autobusové dopravy. Nyní se již pracuje na posledních připomínkách a zvažuje se 
plán propagace.  
Dále členy informoval o nových skutečnostech s problematikou ohledně čekacích odměn, kdy je 
již vše pokryto z Ministerstva dopravy.  
Pan Ing. Záleský informoval též o jednání se společností Osnado,s.r.o. a ČSAD Ústí nad Orlicí, 
a.s. ohledně poplatků za vjezdy na autobusová nádraží.  
Došlo ke změně žákovského jízdného. 
Společnost OREDO s.r.o. vyhrála  výběrové řízení na organizátora dopravy Pardubického kraje 
s platností od 1.4.2010. 
 
 
 Z 12.jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil pan Ing. 
Jan Chaloupka a pan Petr Kuřík. 
 
 
Hlasování: 
         Pro  - 7  
         Proti  - 0 
         Zdržel se - 0  
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 USNESENÍ 12/9/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové 

dopravy 
 
 
K bodu 9 
Různé  
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 13:00 hodin jednání ukončil.  

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


